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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
          MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA: 026-02/20-01/12  
URBROJ: 2170-01-09-10-20-10 
Rijeka, 17. rujna 2020. godine 

 
ZAPISNIK 

S 16. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 17. rujna 2020. (četvrtak) održana je 16. sjednica VMO Kozala, s početkom u 16,30 sati u 
prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Sanjin Matijević, predsjednik VMO 
- Kristian Starčić, zamjenik predsjednika VMO 
- Ines Mijić, članica VMO 
- Grgo Rukavina, član VMO  
- Erika Valić, tajnica MO  
 
Opravdano izostali: 
- Filip Jakovac, član VMO 
 
Usvajanje zapisnika s 15. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

Dnevni red 
 
1. Realizacija programa rada VMO Kozala  
2. Razno  
 

 
Sjednica je započela u 16,30 sati. Predsjednik VMO Sanjin Matijević otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 
 

AD 1a 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević predložio je svima prisutnima da se dogovori i otprilike 
odredi datum preostalog ovogodišnjeg programa VMO „Sportiraj u kvartu“, a sukladno svim 
epidemiološkim mjerama koje su na snazi po pitanju pandemije bolesti COVID-19. Prijedlog 
je da se pozovu svi dosadašnji sudionici, a to su DSR „Kvarner“, RK „Kozala,“ Karate Klub 
„Belvedere“, članovi bivšeg BK „Kozala“ te zainteresirana javnost. Za izvođenje programa 
zamjenik predsjednika Kristian Starčić dao je prijedlog subotu 3. 10. 2020. godine od 10-14 
sati ukoliko vremenski uvjeti budu povoljni. Također je predložio da bi bilo dobro da se od 
opreme nabavi stol za stolni tenis koji MO Kozala nema ili opremu za badminton, pikado te 
odbojku i nogomet. 
 
Zaključak: 
Prijedlozi su jednoglasno usvojeni. 
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AD 1b 
Predsjednik VMO Sanjin Matijević obavijestio je sve prisutne o postavljanju mramorne ploče 
s nazivom „Park Zvonimira Škerla“ na poziciju u blizini ulaza u KD Kozala. S obzirom da je 
ploča na poziciji koja nije baš uočljiva, a želja Vijeća je bila da se ona nalazi u blizini 
spomenika koji je u samom parku, Matijević je dao prijedlog da se zatraži postavljanje table s 
nazivom parka u blizini samoga spomenika, na ulazu u park. Također, smatra kako bi se 
nakon postavljanja ove table moglo upriličiti i polaganje vijenaca na spomenik palim 
braniteljima u Domovinskom ratu kao jedini preostali dio programa VMO „Dan MO Kozala“ uz 
predstavnike Grada Rijeke, Udruge veterana 128. brigade, RK „Kozala“ i obitelji poginulog 
Zvonimira Škerla. 
 
Zaključak: 
Prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 
 

AD 2a 
Tajnica MO Kozala Erika Valić dala je na znanje Vijeću kako se građani žale na kontinuirani 
neposluh građana koji šetaju s psima i provođenje istih kroz park za djecu u kojemu nije 
dozvoljeno kretanje pasa te na činjenicu da vlasnici uglavnom izbjegavaju počistiti za svojim 
ljubimcima. Predsjednik VMO Sanjin Matijević predložio je da se od nadležnih službi zatraži 
pojačana prisutnost komunalnih redara na području MO Kozala.  
 
Zaključak: 
Prijedlog je jednoglasno usvojen. 
 
 

AD 2b 
Tajnica MO Kozala Erika Valić upoznala je Vijeće sa nekim od važnijih događaja koji su se 
dogodili na području MO Kozala u protekla dva mjeseca (srpanj i kolovoz 2020. g.), a za koje 
smatra da bi vijeće trebalo znati: 

1. Učestalim primjedbama građana koji žive na tom području na problem raskrižja u B. 
Milanovića s parkiranim vozilima, poslan je zahtjev prema prometnoj policiji koja je 
obavila uviđaj te napisala kazne. Naknadnim pregledom i dalje se građani tamo 
parkiraju (otežan prolaz većim vozilima radi nepravilnog parkiranja). 

2. Predstavnik stanara Trinajstićeva 8 u nekoliko navrata ukazuje na strašan problem sa 
probijanjem šahti nakon velikih kiša, posljednje snimke pokazale poplavljanje 
prostorija u prizemlju zgrade stanarima. Prilikom većih kiša nastaje „bazen“. 
Ustanovljeno da se prošle 2019. godine počelo nešto po tom pitanju raditi i iz 
nepoznatih razloga se stalo. Ponovno se pokrenulo putem DZKD-a. U tijeku su 
pregovori jer im zaista treba pomoć. 

3. Kalvarija kod k. br. 34 – građani su podnijeli zahtjev za uklanjanjem stabala čije 
korijenje stvara opasnost od klizišta prema kućama; proslijeđeno nadležnima i po 
istome će se postupiti.  

4. A. Kovačića 24 – u redovnom obilasku terena, tajnica MO uočila je na ulazu u maleni 
park iza nebodera na neutvrđenom betonskom poklopcu rupu koja predstavlja 
opasnost najprije za djecu. Proslijeđeno nadležnima. Nakon što se nije utvrdilo čemu 
navedeni poklopac pripada, izdan je nalog za zamjenu poklopca. Naknadnim uvidom, 
unutar 15tak dana, poklopac je saniran. 

5. Vezano uz nezakonito useljavanje u prostor koji pripada Komunalnom društvu 
Kozala, tajnica je zatražila i dobila informaciju od komunalnog redara kako je Služba 
za komunalno redarstvo zatražila od Komunalnog društva Kozala zatvaranje 
navedenog prostora kako se u njega više ne bi nitko mogao useliti.  

 
Zaključak: Informacije primljene na znanje. 
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Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 17,30 
sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.  
 
 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
 
Erika Valić Sanjin Matijević 


